
Huizen, 25-11-2020 

Beste burgemeester, Beste raadsleden/college/vertegenwoordigers van de inwoners van Huizen, 

Graag vraag ik uw aandacht voor het volgende. 

Bent u bekend met de traditie Carbid schieten, denkt u dan ook aan onderstaande foto? 

Het is in ieder geval wel hoe ik terugdenk aan de traditie waar ik mee ben opgegroeid. Met veel 

plezier trokken wij de weilanden in voor wat herrie en gezelligheid. Het was een keuze of je met 

dreunende oren en buikpijn thuiskwam. 

Kent u de speeltuin aan de Loevestein in Huizen? 

Wist u dat het op deze locatie blijkbaar is toegestaan om Carbid te schieten op oudejaarsdag? Wist 

u dat het overal in Huizen is toegestaan en dat wij daardoor sinds enige jaren zonder keuze 

mogelijkheid moeten meegenieten van Carbid schieten. Wist u dat dit ook zomaar bij u voor de 

deur zou kunnen gebeuren? 

Het heeft mij zeer verbaasd dat de, op verzoek, langsgekomen boa’s en agenten hier niet tegen op 

konden treden. Want de APV van Huizen vermeld niets over de regels van het Carbidschieten en dus 

hadden de handhavers niets om te handhaven. Na een gezellig praatje vertrok men weer, ons 

achterlatend met huilende kinderen, bange honden en rinkelende spullen in de vensterbank. Dit 

alles omdat op 20 meter afstand van onze voordeur men met oorverdovend lawaai Carbid staat af 

te schieten. En helaas heb ik nu geen keuze of ik bij het Carbid schieten ga kijken of niet. 
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En toen werd het 2020, de afgelopen weken staan de media vol van Carbid schieten als alternatief 

voor vuurwerk. In sommige delen van het land inmiddels ook verboden in sommige delen, vanwege 

de traditie niet. Heel begrijpelijk wanneer het al een jarenlange traditie is. 

Vandaag mocht ik in de krant (gooi en eemlander van 25 november) lezen dat de gemeente Huizen 

het Carbid schieten niet gaat verbieden, maar dat men zich wel dient te houden aan de regels. U 

begrijpt dat vooral dat laatste mij nieuwsgierig maakt. Zou de gemeente Huizen nu wel regels 

hebben……….. 

Nadat ik het hoofd van Boa’s heb gesproken is het mij duidelijk geworden dat er nog geen concrete 

regels zijn. Er is een voorstel om de APV aan te passen, maar het is blijkbaar niet zeker of dat voor 

31 december geregeld is. Dat betekent dat er voor de Carbid schieters geen enkele regel is om zich 

aan te houden (volgens de handhavers van de gemeente Huizen). 

Op advies van Ruben Woudsma maak ik middels deze brief gebruik van mijn inspreekrecht. Helaas 

kan ik dat niet in aanwezigheid doen omdat ik moet werken.  

Mijn vraag is niet om het carbid schieten te laten verbieden (al zie ik niet dat het in Huizen een 

traditie is), maar om alstublieft regels op te stellen zodat het carbid schieten veilig en verantwoord 

gebeurd. Een speeltuin midden in een woonwijk is niet veilig en zeker niet verantwoord. Het geeft 

ook de handhavers mogelijkheid om op te treden, de personen die het Carbid schieten doen weten 

namelijk dat wat ze doen toegestaan is en lachen de klagers uit. Wanneer u denkt dat het allemaal 

wel meevalt en dat er geen regels voor het carbid schieten gemaakt hoeven te worden dan nodig ik 

u allen uit om op oudejaarsdag naar de Loevestein te komen om het met eigen ogen en oren te 

aanschouwen! Hopelijk bent u daarna van gedachten veranderd. 

Het hoeft allemaal niet zo ingewikkeld te zijn, er zijn genoeg gemeenten met regels voor Carbid 

schieten. In het noorden en oosten van het land heeft elke gemeente strikte regels. Dichterbij zijn 

ook genoeg voorbeelden. Onze buur Blaricum bijvoorbeeld stelt oa dat het tot ontploffing brengen 

van Carbid alleen is toegestaan tenminste 75 meter van bebouwing en met een vrij schootsveld van 

minimaal 75 meter. Deze regel is al voldoende om de liefhebbers uit een woonwijk te weren. Ik stel 

voor dat de gemeente Huizen een aantal plaatsen aanwijst waar het wel mag. Neem bijvoorbeeld 

het stadspark, de ijsbaan of het veld bij de Wolfskamer. Dus naast vuurwerkvrije zones ook Carbid 

toegestaan zones. Het is toch bizar dat dat overal straffeloos mag? 

Los hiervan denk ik wel zeker dat de handhavers mogelijkheden hebben om te handhaven. Wanneer 

de APV niet toereikend kunnen zij kijken naar het algemeen strafrecht. Dan gaat het om handhaven 

op geluidsoverlast en het tot ontploffing brengen van gevaarlijke stoffen. Calciumcarbide (want dat 

is carbid) valt onder de gevaarlijke stoffen en die mogen niet eens in een woonwijk tot ontploffing 

worden gebracht! Dit is een artikel in het strafrecht, daar kunnen handhavers naar kijken wanneer 

de APV geen oplossing tot handhaving biedt. De geluidsoverlast spreek voor zich. Misschien kunt u 

dit ook bij de handhavers onder de aandacht brengen. 

Na het lezen van deze brief weet u in ieder geval dat Carbid schieten in sommige gevallen ook in 

Huizen overlast geeft en zelfs gevaarlijke situaties oplevert. Hopelijk weet u nu ook dat de 

gemeente Huizen helemaal geen regels heeft die de handhavers houvast geven om op te treden. U 

weet nu ook dat regels opstellen zonder Carbid schieten te verbieden best mogelijk is en dat het 

zelfs heel wenselijk is. 

Dank u wel voor uw aandacht  

Vriendelijke groet, 

Agnes van der Lei, bewoner Loevestein 

 


